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Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

1. Kommunens økonomi
Økonomichef vil på mødet
orientere om kommunens økonomiske situa
tion .



Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

2. Overførsel af restbudgetter på driftsbud
gettet 1988 til 1989
Der foreligger følgende ønsker om over
førsler af uforbrugte budgetbeløb fra 
1988 til driftsbudgettet 1989:
Teknisk udvalg kr. 65.000
Ejendomsudvalget kr. 19.000
Økonomiudvalget kr. 609.000
Ialt kr. 693.000
En specifikation af de ønskede overfør
sler fremgår af vedlagte bilag.
For så vidt angår socialudvalgets og kul
turelt udvalgs budgetområder, vil disse 
blive behandlet i udvalgene, således at 
disse områder behandles på økonomiudval
gets møde i april måned.



Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

3. Forpagtning af matr. nr. 3 ak og 12 f 
Skibby by, Skibby.
Journal nr. TF 13.06.03G01

v^ciy w y  Qi . 75 "
Tirsdag den 14. marts Formandens

initialer:

1989
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

Sagen afgøres af byrådet.
har forespurgt, om 

forpagtningen af matr. nr. 3 a_k og 12 
_f Skibby by, Skibby kan ophæves imod, 
at arealet efterbehandles og tilsås med 
græs.
Baggrunden for anmodningen er, at Skibby 
kommune efter mageskifte har været nødt 
til at ændre forpagtningsaftalen for 
matr. nr. 3 a_k, således at 1829 kvm. ud
går .
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget indstiller på møde den 
24. februar 1989, at teknisk forvaltning 
forsøger at bortforpagte arealet til

som har naboarealet i for
pagtning .
Prisen er ikke afgørende, men det er vig
tigst, at arealet passer.

Teknisk forvaltning har efter ejendomsud
valgets møde forespurgt 
om han er interesseret i forpagtningen 
af ovennævnte arealer samt matr.nr. 12 e, 
Skibby, som kommunen har overtaget i for
bindelse med mageskifte.
Nyt indstillingsbilag er herefter udar
bejdet •
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4. Ejendommen . matr. nr.
2 k Skibby by, Skibby 
Erstatningskr av
Journal nr. TF 06.01.02G01
Sagen afgøres af byrådet.

t^ay Kjy ai . 7 6
Tirsdag den 14. marts Formandens

initialer:

1989
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

Advokat B. Albrecht-Beste har på vegne 
af ejeren af matr. nr. 2 k Skibby by, 
Skibby fremsat krav om flytning af en 
eksisterende kloakledning over ejendommen- 
eller alternativt, at der tillægges eje- _ 
ren en erstatning.
Indstillingsbilag vedlagt.
Ejendomsudvalget indstiller på møde den 
24. februar 1989, at der indgås forlig me<L 
ejeren og tillægger ejeren en samlet er
statning på 15.000 kr. Det tidligere til
sagn vedrørende begrænsninger i lednings- " 
deklarationen opretholdes.

Administrationen oplyser, at der ikke 
kan anvises finansiering af et eventuelt 
erstatningsbeløb.
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5. Forslag til lokalplan nr. 61 - boligområ
de B 16 ved Nordmandsmosen i Skibby.

k o n o m i u d v a l g s m ø d e

way uy <31 - 77
Tirsdag den 14. marts Formandens

initialer:

1989
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

Journal nr. TF 01.02.05P16/61
Sagen afgøres af byrådet.
Økonomiudvalget tilbagesendte på sit mø
de den 14. februar 1989 et forslag til 
lokalplan nr. 61 til fornyet behandling 
i ejendomsudvalget, idet man bad udvalget 
overveje bygningernes ydre form, især 
trempelhøjde, som anført i 7.3 og 7.4 i 
lokalplanforslaget.
Teknisk forvaltning foreslår nu efter 
telefonisk aftale med Busk Byggeadmini
stration ApS at der foretages en opdeling 
af boligtyperne efter bygningshøjde, så
ledes at;
De 4 byggefelter (A) mod vestskel kun må 
bebygges med boliger i een etage uden 
udnyttet tagetage og med max. væghøjde 
på 3,0 m.
De 4 byggefelter (B) mod østskel må be
bygges med boliger i 1 1/2 etage med max. 
væghøjde på 3,0 m
De 3 byggefelter (C) parallelt med den 
interne tilkørselsvej må opføres i 1 1/2 
etage med max. væghøjde på 4,5 m. 
Ejendomsudvalget anbefaler på møde den 
24. februar 1989 at rette lokalplanfor
slaget i overensstemmelse med de af tek
nisk forvaltning foreslåede korrektioner. 
§§ 7.3 og 7.4 i lokalplanforslaget udfor
mes som følger;
7.3 I byggefelterne A må bygninger kun 

opføres i een etage uden udnyttet 
tagetage.

fortsættes....
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Tirsdag den
1989

14.

DJdU ur.79
marts Formandens

initialer:

Tillæg nr. 4 til Skibby kommuneplan 
1984-91 for B 16 - boligområde ved Nor
mandsmosen
J.nr. TF 01.02.03.03P16/4.
Sagen afgøres af byrådet.
I forbindelse med den ændrede anvendelse 
af matr.nr. 3-ai og 3-fø Skibby by, Skib
by ved Skuldelevvej har ejerne udarbej
det et forslag til lokalplan. Som forud
sætning for denne lokalplan, som ændrer 
områdets status fra fritidsområde til 
boligområde, skal der udarbejdes et til
læg til kommuneplanen.
Hermed fremlægges et forslag til kommu
neplantillæg nr. 4, som fastlægger ram
merne for lokalplanlægningen på de berør
te ejendomme til boligformål. 
Bestemmelserne er udformet så de er iden
tiske med naboområderne Bl og B 2's be
stemmelser. Af hensyn til varmeplanlæg
ningens distriktsinddeling er området 
udskilt som et særligt kommuneplanområde 
B 16. Området er ikke omfattet af spilde
vandsplanen, men skal medtages ved først
kommende revision af denne.
Forslaget til kommuneplantilægget offent
liggøres samtidig med lokalplanforsla
get og offentlighedsfasen er min. 8 u
ger. Herefter skal kommuneplantillægget 
vedtages endeligt af byrådet. 
Kommuneplantillæg nr. 4 er udleveret.
Ejendomsudvalget anbefaler på møde den

k o n o m i u d v a l g s m ø d e
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

25. januar 1989, at forslag til kommune
plantillæg nr. 4 vedtages.
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7.

uag og ar:

Tirsdag den 14.
1989

Diaa nr.80
marts Formandens

initialer:

Forslag til regionplan 1989-2001.
Journal nr. TF 01.01.02P17
Sagen af gøres af byrådet.
Siden den første fremlæggelse af region
planforslaget på ejendomsudvalgsmødet 
den 25. januar 1989 er spørgsmålet om 
placering af campinghytter på ejendom
men Strandengen 1, matr. nr. 77 Skul
delev blevet aktuel.
Årsagen er, at miljøankenævnet har af
vist en ansøgning herom med henvisning 
til den regionale planlægning.
Hvis byrådet ønsker at fremme etablerin
gen af de ansøgte campinghytter, kan by
rådet anbefale over for Hovedstadsrådet, 
at der udlægges et regionalt udflugtscen
ter på dette sted. Udflugtscentret kan 
rumme overnatningsfaciliteter, natursko
ler, information m.v. og skal sikres til 
almen benyttelse.
Som argumentation kan benyttes eksisten
sen af lystbådehavn og offentlig bade
strand, samt at lokaliteten i forarbej
det (regionplanredegørelse 1989/3, sider
ne 65, 67 og 69, opslag 5.6, 5.7 og 5.9) 
er udpeget til "udflugtsformål" beliggen
de i forbindelse med det regionale sti
net .
Ovennævnte overvejelser har fået forvalt
ningen til at ændre indstilling vedr. 
regionalt udflugtscenter i Skibby by.
Det anbefales at bibeholde det regionale 
udflugtscenter i Skibby by. 
Indstillingsbilag vedlægges.

k o n o m i u d v a l g s m ø d e
kl. 9.15

på borgmesterens kontor
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7 . Fortsat
Ejendomsudvalget anbefaler på møde den 
24. februar 1989, at udflugtscenteret ved 
Skibby fastholdes, bortset for den del 
som ligger nord for den fremtidige om
fartsvej , der udtages og overføres til 
erhvervsområde og landbrugsområde.
C og V ønsker udlagt et regionalt ud
flugtscenter ved Skuldelev Strand. 
Socialdemokratiet indtager særstand
punkt, idet de fastholder, at området 
ved Hammergården er det område i Skibby 
kommune, der udlægges til udflugtscenter 
og overnatningsmuligheder.
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8 . Salg af mindre areal i Skuldelev̂
Journal nr. TF 13.06.02G01
Sagen afgøres af økonomiudvalget.
Ejeren af matr. nr. 11 n Skuldelev, Otto 
Christensen har igennem landinspektør 
J. Larsen ansøgt om køb af 139 kvm. af 
Skuldelev sportsplads.
På anbefaling af ejendomsudvalget har 
byrådet på sit møde den 21/12-88 beslut
tet at sælge arealet for 105 kr./kvm. på 
betingelse af, at eks. beplantning sikres 
ved deklaration. Otto Christensen har 
over for teknisk forvaltning tilkendegi
vet en fortsat interesse for køb, men 
ønsker forinden en forhandling om betin
gelserne for beplantningen. 
Ejendomsudvalget bemyndigede på møde den 
24. februar 1989, formanden til at for
handle en aftale inden for rammerne af 
den tidligere beslutning, f.eks. lavere 
pris mod opsætning af hegn.
Der er aftalt møde med Otto Christensen 
den 9. marts.
Resultatet heraf vil blive udsendt fre
dag .

k o n o  m i u d v a l g s m ø d e

uag og ar: Diau nr. 82
Tirsdag den 14. marts Formandens

initialer:

1989
kl. 9.15

på borgmesterens kontor



Tildeling af kvoter til privat andelsbo
ligbyggeri
J.nr. TF 03.02.00P01
Sagen afgøres af økonomiudvalget
Boligstyrelsen har ved skrivelse af 20. 
februar 1989 udmeldt årets kvotetilde
ling for privat andelsboligbyggeri og 
Skibby kommune har i 1989 fået tildelt 
kvoter til 0 boliger, i 1990 til 11 boli
ger, i 1991 til 2 boliger og i 1992 til 
2 boliger.
For året 1989 er der disponeret over 80 
% af kvoterne og for de efterfølgende år 
50 %. I skrivelsen er der gjort opmærksom 
på, at kommunalbestyrelsen, hvis der er 
ganske særlige grunde, der taler for en 
større kvotetildeling, kan søge på de 
resterende 20 % inden 1. april 1989. 
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget indstiller på møde den 
24. februar 1989, at der med begrundelse 
i indstillingsbilagets betragtninger an
søges om tildeling af kvoteandelen til 
særlige formål.

k o n o m i u d v a l g s m ø d e



Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

10. "Det gamle Apotek" Hovedgaden 46, matr. 
nr. 1-kh Skibby by, Skibby
J.nr. TF 13.06.01G01
Sagen afgøres af økonomiudvalget.

Dag og ar: m au nr.84
Tirsdag den 14. marts Formandens

initialer:

1989
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

Kreditforeningen Danmark har ved tvangs- - 
auktion den 17. januar 1989 overtaget _ 
ejendommen Hovedgaden 46, Skibby - "Det 
gamle Apotek" - og har ved skrivelse af
20. januar 1989 forespurgt, om Skibby - 
kommune er interesseret i ejendommen og _ 
om, hvilke planer der er for området. 
Indstillingsbilag vedlagt.
Ejendomsudvalget indstiller på møde den 
24. februar 1989, at ejendommen ikke over-i 
tages på de fremsendte betingelser, og at 
endelig beslutning må afvente de planer, 
der skal udarbejdes for centerområdet og ~ 
bykernen. _

Borgmesteren foreslår, at økonomiudval
get meddeler Kreditforeningen, at kommu
nen ikke er interesseret i at erhverve 
ejendommen på de stillede betingelser. 
Borgmesteren foreslår, at der arrangeres 
et møde med repræsentanter fra byfornyel
sesselskabet Danmark, ejendomsudvalget 
og økonomiudvalget.
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11. Dagrenovation
Regnskab 1988 samt ny kontrakt.
J.nr• TF 07.01.01G01.

Dag og år: rønr-
Tirsdag den 14. marts Formandens

initialer:

1989
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

Sagen afgøres af byrådet.
Ved opgørelsen af regnskabet for dagreno
vation for regnskabsåret 1988 er det ble
vet klarlagt, at renovatøren har fået 
udbetalt ca. kr. 107.000 mere. end han 
var berettiget til ifølge de opgørelses
regler, der ligger i kontrakten.
Ved indgåelse af den nye kontrakt er der 
indføjet et forbehold, der fastsætter, 
at endelig opgørelse foretages i januar 
måned på grundlag af de ved årets start 
tilmeldte tømninger +/- tilgang/afgang 
i årets løb.
I henhold til styrelseslovens § 22 ind
stiller formanden for teknisk udvalg, 
at der ikke tilbageholdes kr. 107.000, 
samt at forbeholdet i den nye kontrakt 
accepteres.
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12.

k o n o m i u d v a l g s m ø d e

Udlægning af visitationskompetence.
J.nr . KF 17.03.00
Til efterretning for økonomiudvalget.
Frederiksborg amt fremsender skrivelse 
af 31. januar 1989, hvori det meddeles 
at amtet har besluttet at gennemføre ud
lægning af visitationskompetence og øko
nomisk ansvar af 2 19 stk. 2 foranstalt
ninger. Ordningen gennemføres pr. 1. au
gust 1989.
Der vil blive udarbejdet et frikommunere
gulativ, som skal godkendes i Undervis
ningsmini ster iet. Regulativet vil blive 
udsendt til kommunerne i forbindelse med 
indgåelse af de endelige aftaler om ud
lægningen .
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# M e llemkommunale refusioner for sæsonerne 
1983/84 til og med 1987/88.

Lvoy uy di . O IdU 1II ,87
Tirsdag den 14. marts Formandens

initialer:

1989
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

j. nr. KF 18,03
Til efterretning i økonomiudvalget
Kommuneforeningen i Frederiksborg amt 
har på et bestyrelsesmøde drøftet en af- _ 
Højesteret af sagte dom om mellemkommunal 
refusion omfattende lokale- og admini
strationsudgifter vedrørende fritidsun- - 
dervisning for voksne. _
Efter oplæg fra Fredensborg-Humlebæk kom
mune og det administrative personale in
den for fritidsområdet i kommunerne, _
henstiller kommuneforeningens bestyrel- _ 
se til kommunerne i Freriksborg amt
- at der ikke reguleres med tilbagevir

kende kraft for så vidt angår opkrævning 
af udgifter for lokaler, tilsyn og ad- _ 
ministration og

- der med virkning fra 1988/89 anvendes
de af KL udregnede takster incl. ud- - 
gifter til lokaler og administration. . 

Kulturelt udvalg har på sit møde den 6. 
marts 1989 anbefalet, at der ikke opkræ
ves penge. '



ø k o n o m i u d v a l g s m ø d e

j4# skrivelse vedrørende arbejdsforholdene 
i hjemmeplejen.

L_/dy u y  di . o  iau in . 88
Tirsdag den 14. marts Formandensinitialer:
1989

kl. 9.15
på borgmesterens kontor

J.nr. SF 16.01.06,
Sagen afgøres af økonomiudvalget.
Tilsynsførende sygeplejerske har frem
sendt skrivelse af 13. j anuar 1989 vedrø
rende serviceniveauet og personaleforhol- 
dene i hjemmeplejen.
Skrivelse af 13. januar 1989 vedlagt. 
Socialudvalget har på mødet den 28. febru-i 
ar 1989 taget sagen til efterretning.
De rent personalemæssige forhold fremsen
des til behandling i økonomiudvalget.

Ø JcoiAsO  iÅAyi ( jt  ^ ¿ / c  ¿¡COt

/M/å m

/UX)
21

z H a ,

Z L AaX ) M aÅj //t/c cr/t ~

L U  ¿ U

Zku/dc/i/n (Hxi

A 'o  IaA 'Ix C/Ii/l- Cx x  ¿/i;

__2/is øCi/L Ic/C&sA ¿X fx

¿¿suasC

jIAs C'Qi'A /(Aax (/¿(/i, \/U U /U ,
U U U  a U

/¡Ut/J yUrxjp/

/{jJ iti



A r b e idstilsynsrapport af 11. novembe 
1988 - børnehaven Tumlebo

k o n o m i u d v a l g s m ø d e

Dag og ar; biaa nr.89
Tirsdag den 14. marts Formandens

initialer:

1989
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

j.nr. SF 16.04.02.01. 
Sagen afgøres af byrådet.
Arbejdstilsynet har på baggrund af til
synsbesøg i børnehaven Tumlebo den 12. 
oktober 1988 udarbejdet rapport nr. 
229-189/6 af 11. november 1988.
1. Vandskade på lofter: Tag skal repare- 

res/udbedres.
2. Kulde/træk: Ventilation af instituti

onen skal indrettes således, at der 
ikke opstår trækgener.

3. Ventilation/udsugning i køkken: Damp 
fra opvaskemaskine skal udsuges til 
det fri.

4. Ergonomi/puslefaciliteter i institu
tionen •

5. Garderobeforhold: Skab eller taskebox 
til hver ansat.

Endelig omtaler Arbejdstilsynet de fore
stående ændringer af institutionen med 
henblik på struktur med 2 børnegrupper. 
Teknisk forvaltning har den 14. november 
1988 udarbejdet oversigt over, hvorledes 
de forskellige myndighedspåbud kan imøde
kommes og hvilken udgift, der vil være 
forbundet med samme.
Socialudvalget har behandlet sagen i mø
de den 10. februar 1989 og fremsender 
følgende til byrådet:
ad 1. Til efterretning, idet tag er ud

ført.
ad 2. Teknisk forvaltnings forslag til 

9.000 kr. anbefales.

ItotiAA,

ØiAyyiw* Os/

k/AAü

fortsættes....



f t O N O M I U D V A L G S M Ø D E

Fortsat
ad 3. Udsættes til ombygning af køkken 

til begyndelsen af 1990. 
ad 4. Puslefaciliteter anbefales udført 

nu.
ad 5. 4 ekstra taskeskabe anbefales ud

før t til kr. 4.000.
Der udarbejdes oversigt over forbrug af 
rådighedsbeløb på daginstitutionsområdet 
i budget 1989 med henblik på eventuel 
ansøgning om nødvendig tillægsbevilling. 
Personalenormering 1989 fastholdes. 
Socialdemokratiet indtager særstand
punkt .

Tirsdag den 14. marts 
1989

kl. 9.15
på borgmesterens kontor

Formandens
initialer:



T i l s k u d  t i l  u d v e k s l i n g s b e s ø g  p å  Færøerne
j.nr. BK 00.05.03.
Sagen afgøres af økonomiudvalget.
Lærer ansøger i skrivelse af
2/3-89 om et tilskud til udvekslingsbe
søg for 8 C (22 elever) på Marbækskolen 
til kommunens færøske venskabsby Tvøroyri 
i juni 1989.
I juni 1988 var en 7. klasse fra Tvøroyri 
på besøg i Skibby og eleverne var da pri
vat indkvarteret hos eleverne i den davæ
rende 7 C. Ved det kommende besøg på Færø
erne vil indkvarteringen ske på samme må
de. Klassen har selv skaffet penge til 
selve rejsen, men vil gerne have mulighed 
for at kunne tage f.eks. på heldagstur 
til Thorshavn, hvortil skal sejles og en 
returbillet koster kr. 75,00.
Ledende skoleinspektør anbefaler, at til
skud ydes f.eks. med 24 x kr. 75,00 = kr. 
1.800 fra venskabsbykontoen.

Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E
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på borgmesterens kontor
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. EDB-restancelister
Til efterretning for økonomiudvalget.
Incassoafdel ingen fremsender EDB-restance- 
lister fra Statsskattedirektoratet pr.
31. januar 1989.
Listerne er fremlagt i sagen.



Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

Forslag til seriesalgsaftale 
j.nr. BK 83.15.05
Sagen afgøres af økonomiudvalget.
På økonomiudvalgets møde den 10/1-89 
blev det godkendt, at administrationen 
optager forhandling med advokatfirmaet 
Bach og Christensen med henblik på etable
ring af seriesalgsaftale.
Der har været afholdt møde onsdag den 8. 
marts, og administrationens forslag til 
aftale fremgår af indstillingsbilag af 
9. marts, som er vedlagt sagen. 
Administrationen indstiller, at økonomiud
valget godkender forslaget.

Formandens
initialer:marts

på borgmesterens kontor

O//,



Regulativ vedrørende “mærkedage" 
J.nr. BK 81.16.

ø k o n o m i u d v a l g s m ø d e

Dag og år: §'|d nr-

Tirsdag den 14. marts Formandens
initialer:

1989
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

Sagen afgøres af økonomiudvalget.
Borgmester kontoret har udarbejdet forslag 
til revision af regulativ vedrørende 
mærkedage, dateret den 17. maj 1988. 
Forslaget har været behandlet i de 4 hoved 
udvalg, der fremsender følgende bemærk
ninger:
Hovedudvalget for det sociale område anbe
faler forslaget.
Hovedudvalget for det tekniske område an
befaler forslaget.
Hovedudvalget for det kulturelle område 
anbefaler forslaget.
Hovedudvalget for administrationen anbefa
ler, at gratiale i forbindelse med 25 års 
og 50 års jubilæum er et fast beløb på 
f.eks. kr. 6.000 (som er grænsen for sær
lig indkomstskat) .
Ved ANDRE MÆRKEDAGE midt på side 2 fore
slås parentesen "(min. 2 år)" ophævet.

¿XoCt/A v (Pi -

J/¿¿Åct cVicAji 1MÅ
c

S.'l ,‘-A/,sXA.AL ,

Det anbefales, at regulativet godkendes 
med de af hovedudvalget for administratio
nen fremsatte bemærkninger.
Nugældende regulativ af 18/2-86 vedlægges 
sammen med det nye forslag af 17/5-88.



ø k o n o m i u d v a l g s m ø d e

Personalesager
Til efterretning for økonomiudvalget. 
Sager siden sidste møde fremlægges.

Dag og år: §'§*nr-
T irsdag den 14. marts Formandensinitialer:
1989

kl. 9.15
på borgmesterens kontor
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21. Ansøgning om orlov
Til efterretning for økonomiudvalget.

Dag og ar: nr-

Tirsdag den 14. marts Formandens
initialer:

1989
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

i,

Psykolog blev af økonomi-“
udvalget i møde den 13. december 1988 be- — 
vilget 1 års orlov fra 1. marts 1989. _

har imidlertid annulleret sin orlo^, 
idet hun alligevel ikke skal til Japan. “ 
Hun fortsætter derfor som hidtil i sin — 
stilling. _
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22. Ansøgning om orlov , 0
Sagen afgøres af 'økonomiudvalget'.

der har haft orlov siden 1. 
april 1987 fra sin stilling som børneha
veklasseleder , anmoder i skrivelse af 20. 
februar 1989 om forlængelse af orloven 
i yderligere et år.
Ansøgning med ledende skoleinspektørs be
mærkning er vedlagt sagen.

Dag og år: nr.

Tirsdag den 14. marts Formandens
initialer:

1989
kl. 9.15

på borgmesterens kontor



Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

L̂ csy uy ar;

Tirsdag den 14. marts Formandens
initialer:

1989
kl. 9.15

på borgmesterens kontor
Ansøgning om forlænget orlov
j. nr. KF 81.30
Sagen afgøres af byrådet.
Lærer ved Marbækskolen

fremsender ansøgning om forlængel- - 
se af orlov fra skolevæsenet fra 1. august_ 
1989 til 31. juli 1990.

har tidligere fået“ 
bevilget orlov fra 1. august 1988 til 31. -
juli 1989.
Ledende skoleinspektør fremsender med anbe-* 
faling.
Formanden for skolekommissionen anbefaler - 
på skolekommissionens vegne, at ansøgnin
gen efterkommes.

¿¿öl &toi "
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Tirsdag den 14. marts 
1989

kl. 9.15
på borgmesterens kontor

Formandens
initialer:

# Aftale om vederlag for særlige arbejdsop
gaver og aftale om lokal kommunepulje ved
rørende folkeskoleområdet
Til efterretning for økonomiudvalget.
Ledende skoleinspektør fremsender resulta
tet af forhandlingerne med DLF's kreds 
33 b.
Aftalerne er iflg. økonomiudvalgets bemyn
digelse af 5. august 1988 forhandlet og 
afsluttet på kommunens vegne af ledende 
skoleinspektør .
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E v e n t u e l  t
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|p> Byrådsmødet den 22. marts 1989

Uag og är: r ø r

Tirsdag den 14. marts Formandens
initialer:

1989
kl, 9.15

på borgmesterens kontor

Følgende sager er fremsendt til behand
ling på byrådets møde:

å) Zonelovstilladelse til opstilling af 2 
stk 250 kW vindmøller
J.nr . TF 16-1989
Sagen sendes til Hovedstadsrådet.

St. Heddinge har for Sønder
by Vindkraft I/S søgt om tilladelse til 
opstilling af 2 vindmøller på ejendommen 
matr. nr, 4-a Sønderby by, Selsø.
Der skal meddeles zonelovstilladelse af 
Hovedstadsrådet til opstilling af vindmøl
ler i landzone.
Indstillings- og kortbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget indstiller på møde den 
24. februar 1989, at ansøgningen om opstil 
ling af vindmøllerne sendes til Hoved
stadsrådet med anbefaling af, at der med
deles zonelovstilladelse.

b) Zonelovstilladelse til opførelse af 3 
dobbelthuse på Pilehaven 2, 4 og 6 i 
Ferslev.
Journal nr. TF 01.03.04G01
Der er for ejeren indgivet ansøgning om 
tilladelse til at bebygge ovennævnte 
grunde med dobbelthuse.
Ejendomsudvalget anbefaler i møde den 
19. december 1988, at der gives zonelovs
tilladelse til et dobbelthus. 
Socialdemokratiet afventer stillingtagen 
til sagens behandling i byrådet.
Byrådet tilbagesender i møde den 18, janu- 
ar 1989, på begæring af formanden for

fortsættes



26.

c)

Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

Fortsat

uag og ar: m r-
T irsdag den 14. marts Formandens

initialer:

1989
kl. 9.15

på bor ginesterens kontor

ejendomsudvalget, sagen til fornyet be- '
handling i ejendomsudvalget. -
Der er i mellemtiden foretaget nabohø
ring i Ferslev landsby.
Der er indgået 2 indsigelser mod ansøg- "
ningen. Den ene fra naboerne "Grundejerfor-~ 
eningen Pilehaven" og den anden fra 
"Ferslev vandværk I/S",
Desuden er der indgået 1 positiv tilken
degivelse. -
Intern notits vedlagt.
Ejendomsudvalget anbefaler på møde den 
24. februar 1989, at der gives zonelovs
tilladelse til et dobbelthus. -
Socialdemokratiet indtager sær standpunkt 
idet de fastholder tidligere beslutning 
om eenfamiliehuse.

Vedtægter for Bystrædets gr undejerfor- 
ening.
Journal nr. TF GQ.01A08.
I henhold til lokalplan nr. 57 for Foged
gården i Skibby fremsendes gr undej erfor- 
eningens vedtægter til godkendelse. 
Vedtægterne er meget kortfattede, hvad 
angår foreningens formål, § 3, men giver 
iøvr igt ikke anledning til bemærkninger, 
idet foreningens pligter er præciseret 
i lokalplan og deklaration for området. 
Ejendomsudvalget anbefaler på møde den 
24. februar 1989 at godkende Bystrædets 
grundejerforenings vedtægter.

fortsættes....
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• 6. Fortsat 
d) Hammergården

Byrådsmedlem Bent Olsen har ved skrivelse 
af 7. marts 1989 fremsendt følgende punkt 
til byrådets dagsorden;
"Byrådet ønsker en udtalelse om den igang
værende planlægning af "Hammergården", 
hvor der bl.a. er planer om ca, 100 ferie
huse - boliger, er i overensstemmelse med 
den for området gældende fredningskendel
se , hvori bl.a. ses, at området i sin 
tid blev erhvervet for at undgå sommerhus
bebyggelse» Forespørgselen fremsendes til 
fredningsnævnet ved formanden 

Hiller ød"

e) Meddelelser
a)

Frederiksborg Amtsråd fremsender referat 
af forhandling den 12» januar 1989«
b)
Hovedstadsrådet fremsender referat af 
møde den 24« februar 1989.
c )

Borgmesteren orienterer om svar på kommu
nens anmodning om lånefinanseiring til 
del af genopførelse af ny genbrugscentral.


